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همه خواسته های برحق ما
شهاب نبوی
طنزنویس

ما خواستار حضور رامبد جوان در کنار استراماچونی 
هستیم. چون با این کار خلأ نداشتن مترجم پر شده و 
 رامبد جوان می تواند با ادابازی منظور او را به بازیکنان 
برساند. ما خواستار این هستیم که مدیران ورزشی ما؛ 
 آقای اســتراماچونی سوسول و کراواتی را هرچه زودتر 
با حقایق فوتبال مان آشــنا کنند تا متوجه شود همین 
که  از ســکوها نارنجک و قلوه ســنگ به سمتش پرت 

نمی شود، یعنی خوشبختی.   
ما خواستار این هستیم که لباس تیم های حاضر در 
لیگ برتر را مه لقا پنج ســاله از حومــه تهران طراحی 
نکند و  لااقل آن را به یکی دو تا لباس ورزشــی فروش 
توی منیره نشــان دهند که این قدر ضایع نباشــد. ما 
خواستار این  هستیم باشــگاه ها لااقل قبل از رونمایی 
از لباس هایشــان آنها را بــه یکی دو تــا از خانم های 
خانواده شان نشــان  دهند و نظرشــان را بپرسند. ما 
نمی توانیم این حجم از ســلیقه و نوآوری در طراحی 

لباس  را تحمل کنیم.   
  ما خواســتار پایان اداهــای جنتلمنانه جناب آقای 
ویلموتس، ســرمربی تیم ملی هســتیم. ایشــان در 
حرکتی خــارج از  عــرف ورزش ما به مناســبت آغاز 
لیگ برتر پیامی به مربیان و بازیکنان لیگ فرســتاده 
و به آنها تبریک گفته و  برایشان آرزوی موفقیت کرده. 
این جانب پس از نوشتن همین چند سطر، بدنم کهیر 
زده و حالــت تهوع بهم  دســت داد. ما این جــا از این 
عادت ها نداریم و مربــی تیم ملی باید کمربندش را در 
بیاورد و دنبــال مربیان لیگ  بکنــد؛ وگرنه این مربی، 

مربی نیست.   
  لوگو که چیزی نیســت، ما خواســتار توقیف مایع 
دستشــویی و خوشــبوکننده های دستشــویی های 
باشگاه های  اســتقلال و پرســپولیس هم هستیم. ما 

خواستار این هســتیم که در مراحل بعدی حکم جلب 
بازیکنــان هم صادر  شــود و همین جوری که وســط 
زمین دارند دنبال تــوپ می دونــد، طلبکارها با یک 
مامور دنبال شان باشند و آنها را  جای پول شان توقیف 
کنند. ما خواستار این هستیم که اول دروازه بان ها که 
دوندگی کمتری دارند جلب شــوند و  در مراحل آخر 
به دنبال بازیکنان ســرعتی باشند که یک وقت خسته 

نشوند.   
  ما خواســتار شفاف شــدن علایق و اعتقادات آقای 
داورزنی، معاونت وزارت ورزش هستیم؛ چرا که ایشان 
گفته  اســت اعتقادی به حضور بانوان در استادیوم ها 
ندارند و الان نیمی از جمعیت کشــور معطل هستند 
تا ببینند  ایشــان نظرش چیســت تا خودشــان را با 
ایشــان هماهنگ کنند و اگر علاقه ای به حضور بانوان 
در استادیوم نداشــت  و گفت نوموخوام، بروند خانه و 

مشغول کار دیگری شوند.   
  ما خواستار این هستیم که برنامه لیگ همین جوری 
دو سه هفته یک بار اعلام شود. ما خواستار این هستیم 
که  تیم ها همیشــه آماده حضور در زمین باشند. اصلا 
معنی ندارد تیم ها بدانند تا پایان ماه آینده چند بازی 
دیگر  دارند. مگر نشنیده اید فوتبال بازی لحظه هاست؟ 
اصلا ما خواســتار این هســتیم که بازیکنانی که خدا 
تومن پول  می گیرند همیشه آماده رزم باشند و شب ها 
با شورت ورزشی بخوابند که اگر قرار بود فردایش بازی 

کنند  آمادگی داشته باشند.   
  ما خواستار این هستیم که تیم عربستانی این قدر به 
برانکو ســخت نگیرد. برانکو بعد از سه سال طاقت فرسا 
 رفت آن جا تا کمی اســتراحت کند. چــرا این قدر به 
نتایجش گیر می دهید؟ هر مربی بالا و پایین دارد. حالا 
 بالایش برای ما بود و پایینش نصیب شــما شده. این 
همه دعوا ندارد که. ما خواســتار این هســتیم که آنها 
یک  مدت حمید درخشان را ببرند تا تمام تپه هایشان 
را گل کاری کند، بعد جای او را با برانکو عوض کنند تا 

 قدرش را بدانند. 

مراسم 
 بهترین های فوتبال ایران

 دو نفر!
مراســم بهترین های لیگ برتر درحالی برگزار شــد که گفته می شود 

مسئولان هتل اسپیناس پالاس به دلیل بدهی سازمان لیگ، درها را بسته و گفته 
بودند مگه از رو نعش حراســت خدوم مون رد شید و برید داخل سالن. گفته می شود 

که روسای سازمان لیگ پیش خودشان فکر می کردند که حالا می رویم مراسم را برگزار 
می کنیم و آخر شــب اگر گفتند پول بدهید، می گوییم پول نداریم اما به جایش می توانیم 
بمانیم و ظرف ها را بشوریم.  اما هتلی ها که قبلا بارها این بلا سرشان آمده، اول پول را گرفته اند 
و بعد گفته اند ما مخلص ورزش مملکت مون هم می ریم و کلی هم ازش حمایت می کنیم.  در 
این مراسم خیلی جای سوزن انداختن زیاد بود. یعنی اگر علیرضا بیرانوند هم خانواده اش را با 
خودش نمی برد، تقریبا به غیر از تاج و همان چند خانم کارمند فدراسیون که زمان آمدن 
رئیس فیفا می برند استادیوم، کس دیگری آن جا نبود. برای همین بود که مراسم با دو 

ساعت تأخیر برگزار شد. در این فاصله مسئولان رفته بودند در خیابان های دور و بر 
داد می زدند:   »مراسم بهترین ها، مراسم بهترین ها، دو نفر حرکت. آقایون، 

خانم ها، سلفی رایگان رو از دست ندید. داداش بشین یکی دیگه 
هم بیاد الان راه می افتیم.«

خانم 
گل،  ای خانم گل؟!

در مراسم انتخاب بهترین های  سال فوتبال کشور، طی یک 
عمل شنیع، چند خانم هم انتخاب شدند. ما قبلا هم در این صفحه گفته 

بودیم که فوتبال به درد زن ها نمی خورد، اما این خانم ها گوش شان بدهکار 
نیســت و کماکان به توپ ضربه می زنند. در این مراسم یک خانم به عنوان خانم 

گل  سال معرفی شد. همین واژه خانم گل برگرفته از ترانه یک خواننده معلوم الحال 
لس آنجلسی است که تا الان بارها پیش آمده که میکروفن را در دستش گرفته و داد 
زده: »اون ته سالنی ها حال می کننننن؟« در این جا کاملا مشخص است که این اقدامات 
از سال ها پیش برنامه ریزی شده است. این آقای به اصطلاح خواننده در طول عمرش 
لگد به بالش هم نزده، اما ماموریت داشته تا با اون وسعت صدایش، خانم ها را تشویق 
به خانم گل بودن بکند. ما به هیچ عنوان همچین چیزی را به رسمیت نخواهیم 

شناخت و از همین جا اعلام می کنیم، تنها خانم هایی می توانند گل باشند 
که بنشینند توی خانه و برای فصل ســرما که گوجه گران می شود، 

آب گوجه را بگیرند و بگذارند توی فریــزر یخ بزند و بعدش 
هم اون بچه را بخوابانند که مزاحم فوتبال دیدن 

همسرشان نشود.

 برخی  قوانین جدید
 این فصل لیگ!

یک: دیگر این سوســول بازی ها که توپ به 
دست خورد یا دست به توپ خورد و اینها تمام 
شد و هر برخورد توپ با دست خطاست. گفته 
می شود که یک  بار یکی از اعضای فیفا بحث های 
داوری فوتبال ایران را دیده که همه ســر این که 
چی به چی خورده با هم دعوا دارند و این قانون 
فقط به  خاطر حل اختلافات در ایران گذاشــته 

شده.
دو: دیگــر نمی توانیــم امثــال مهدی 
طارمی را به  عنوان نفوذی در دیوار دفاعی 
حریف جاگذاری کنیم. آن قــدر رفتید و 
آن وســط دیوار دفاعی بالا و پایین کردید 
و دیــد دروازه بان را کــور و از آن طرف هم 
به تماشــاگران نــدا دادید کــه لیزر توی 
چشــم اش بندازند که ایــن امکان گلزنی 
را هم از ما گرفتید. پس فردا اوت دســتی را 
هم برمی دارند و اون وقت باید کلا فوتبال مان را 

تعطیل کنیم.
سه: دیگر تعویض به قصد وقت کشی نداریم. 
از این به بعد اگر داور تشــخیص بدهد که دارید 
باز هم از این تاکتیــک نوین برای حفظ نتیجه 
استفاده می کنید، می تواند دکمه خروج تان را از 
نزدیک ترین نقطه به خارج از زمین بزند و به این 
ترتیب یکی دیگر از اصول اساسی حفظ نتیجه 

در لیگ مان به همین سادگی از بین رفت.
چهار:داور دیگر باد هوا نیست. قبلا اگر توپ 
را به داور می کوبیدید، داور می توانست به روی 
خودش نیاورد و خیره شود به افق و توی دل اش 
بگوید اصلا هم درد نداشت و از شما دور شود. اما 
الان اگر توپ را به هر کجــای داور بکوبید، باید 
بازی را نگه  دارد و اول بگوید: »هو، مگه کوری دو 
متر آدم رو نمی بینی؟« و بعد بگوید آقا یه دقیقه 
استپ و  توپ را بندازد وسط بازیکنان دو تیم و 

بگوید حالا از اول بازی کنید.

 جواد خیابانی: جارو می زنم اما 
به شبکه های ماهواره ای نمی روم

 خیابانی: 
اونی که داره خیابان 

 رو جارو می کنه
قطعا خیابانی نیست!

    شبکه های ماهواره ای: دمت گرم که نمیای، خیال مون راحت شد!
    مزدک میرزایی: یه سوپر تقدیر و تشکر خیابانی از شبکه سه رو شاهد بودیم!
    عادل فردوسی پور: منم حتی اگه جارو هم بزنم، نمی ذارند برگردم شبکه سه!

    یک رفتگر: اصلا بیا یه مدت جاها عوض!
    مردم: چرا یه کم بیشتر رو پیشنهاداتت فکر نمی کنی؟!

#نرو_جواد_ولی_رفتی_انصافا_دیگه_برنگرد_باشه؟ # شهرونگ


